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dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w miasta Wloclawka zwracam sig z proSb4 o natychmiastowe

zakontraktowanie przezMZOZ we Woclawku psychiatry dziecigcego na caly etat

Rodzice dzieci,I<t6rzynie odnajduj4 sig w rueczywistoSci pandemi cznej,apeluj4 do

PanaPrczydenta o mozliwe jak najszybsze zatrudtiemelekavaze specjalizacj4 psychiatrii

dziecigcej. DostgpnoSd do psychiatry dziecigcego i uryskanie fachowej porady oraz troskliwej

opieki nad dzieimi potrzebuj4cymi pomocy, powinno by6 priorytetem dla kazdego

gospodarza miasta. Zdrowie jest najwainiejsze i apelujg w imieniu mieszkaric6w o

zatrudnienie psychiatry dziecigcego w ramach struktury MZOZ we Wloclawku
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